
Ksz/280-33/2019

KUNSZENTMÁRTON VÁROS

ONKORMÁNYZATÁNAK KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

2019. október 10-én tartott soronkívüli ülésének

JEGYZŐKÖNYVE

Tartalom:

291/2019.(X.10.) határozat a Képviselő-testület 2019. október tO-i soronkívüli ülése
napirendjének jóváhagyásáról

292/2019.(X.1O.) határozat Kunszentmárton Város Településrendezési Eszközei
készítése folyamatában elkészített Környezeti Ertékelés
elfogadásáról

293/2019.(X.10.) határozat Kunszentmárton Város Gazdasági Programjának (2015-
2019) végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról

294/2019.(X.1O.) határozat A 20 19/2020. tanév 1. félévre kiírt felsőfokú oktatási
intézmények hallgatóinak tanulmányi ösztöndíjára kiírt
meghosszabbított pályázat döntéséről

295/2019.(X.10.) határozat ‚Magyar Kézilabda Szövetség — Országos Tornaterem
Felújítási Programban” elnevezésű pályázati kiírás
keretében a Mátyás király úti tornaterem felújítása

296/2019.(X.10.) határozat a Kunszentmárton Város Önkormányzata és a
Kunszentmárton Kézilabda Sport Klub között kötött
együttműködési megállapodás módosításáról

297/2019.(X.1O.) határozat Kunszentmárton kerékpárút építési beruházásához
kapcsolódó tervmódosításról

298/2019.(X.10.) határozat A TOP-4.2. 1-15 kódszámú „Szociális alapszolgáltatások
infrastruktúrájának bővítése, fejlesztése elnevezésű
pályázati felhívásra pályázat benyújtásáról

299/2019.(X. 10.) határozat Karcagi SzC Kunszentmártoni Gimnáziuma,
Szakgimnáziuma és Szakközépiskolája kérelméről



Ksz1280-33/2019

JEGYZŐKÖNYV

Készült Kunszentmárton Város Önkormányzata Képviselő-testületének
20 19. október 10-éri tartott soronkíviili ülésén.

Helyszín: Városháza Tanácskozóterme

Jelen vannak: Wenner-Várkonyi Attila polgármester,
Dr. Fazekas Margit,
Gácsiné Bozsik Magdolna,
Jauernik István,
Dr. Szabó Péter,
Szabó Zoltán — képviselők.

Dr. Péter Zsuzsanna — aljegvzo,

Imrei László — a Kwzszentinártoni Ipari Park Kf. tigvvezetó’je.

Ülés közben érkezik: Imrei István — képviselő.

Távolmaradását bejelentette: Fazekas János alpolgármester
Sárközi György — képviselő.

Wenner-Várkonyi Attila polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés
határozatképes, mert a megválasztott 9 képviselő közül 6 fő jelen van, megnyitja azt.

Wenner-VárkonyiAttila polgármester javaslatot tesz a meghívó alapján atárgyalandó napirendre.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 6 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

291/2019.(X.10.) határozat
a Képviselő-testület 2019. október 10-i soronkívüli ülése napirendjének jóváhagyásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 2019. október 10-i soronkívüli ülésének
napirendi pontjait és azok sorrendjét az alábbiak szerint hagyja jóvá:

Napirend:

1.! Beszámoló Kunszentmárton Város Gazdasági Programjának (2015-2019) végrehajtásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

2.! Előterjesztés a 2019/2020. tanév I. félévre kiírt felsőfokú oktatási intézmények hallgatóinak
tanulmányi ösztöndíj ára kiírt meghosszabbított pályázat döntéséről

Előadó: Wenner- Várkonyi Attila polgármester
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3.1 Előterjesztés „Magyar Kézilabda Szövetség — Országos Tornaterem Felújítási Programban”
elnevezésű pályázati kiírás keretében a Mátyás király úti tornaterem felújítása

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

4.1 Előterjesztés Kunszentínárton Város TelepLilésrendezési eszközeihez kapcsolódó Környezeti
értékelés munkarészének elfogadásáról

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

5.! Előteijesztés Kunszentmárton kerékpárút építési beruházásához kapcsolódó tervmódosításról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

6.! Előterjesztés a TOP-4.2. 1-15 kódszámú „Szociális alapszolgáltatások infrastruktúrájának bővítése,
fejlesztése” elnevezésű pályázati felhívásra pályázat benyújtásáról

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

7.! Előteijesztés a Karcagi SzC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szakgimnáziuma és Szakközépiskolája
kérelméről

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

8./ Egyéb kérdések

Erről értesül: - Képviselő-testület tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző

Wenner-Várkonyi Attila javasolja a Képviselő-testületnek, hogy tárgyalják először a 4. napirendi pontot,
Szikra Zoltán városi főépítész egyéb elfoglaltsága miatt.

A 4. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra
javasolja az előteijesztést.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 6 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

292/2019.(X.1O.) határozat
Kunszentmárton Város Településrendezési Eszközei készítése folyamatában elkészített Környezeti
Ertékelés elfogadásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kunszentmárton Város teljes
közigazgatási területére készülő Településrendezési Eszközeinek elkészítésével összefüggésben, az
egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005(1.11.) Kormányrendelet előírásai
alapján készült, a határozat melléklete szerinti Környezeti Ertékelést elfogadja.

Erről értesülnek: - Képviselő-testületi tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
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- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
- KKÖH Számviteli Osztály
- Kiszelovics és Társa Településtervező Kft. Szolnok, Szántó kit. 52.

Szikra Zoltán városifőépítész elhagyja az Üléstermet.
Imrei István képviselő belép az Ülésterembe, ajelenlévőképviseló7c száma 7fő

Az 1. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik 1st’án elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a testületnek, hogy fogadja
el az előteijesztést.

Dr. Péter Zsuzsaniza elmondja, hogy volt egy módosító, pontosító javaslat a 28. oldalon szereplő
közvilágítás kapcsán a beruházási érték finanszírozása kapcsán kerüljön bele, hogy a villamos energia
megtakarításból vállalja az önkormányzat a beruházási összeg megfizetését.

Jauernik István kérdése, hogy biztos a 10 év?

Dr. Péter Zsuzsanna elmondja, hogy biztos, megnézte a szerződést, 10 éves futamidővel csinálták.

Szabó Zoltán elmondja, hogy az Oktatási, Sport és Közbiztonsági Bizottság is egyhangúlag elfogadta az
előteijesztést.

Dr. Fazekas Margit elmondja, hogy az Ügyrendi, Civil kapcsolatok és Közművelődési Bizottság is
egyhangúlag támogatta a módosítás és az előteijesztés elfogadását is.

Gácsiné Bozsik Madolna elmondja, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság tárgyalta először a
múlt héten és egyhangúlag támogatták az előteijesztés elfogadását.

Weiuizer- Várkonyi Attila s:a vci:ásra kéri ci Képviselő-testület tagjait ci: elhangzott módosítás
elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 7 igen szavazattal — elfogadja a módosító javaslatot.

Wemzer-Várkonvi Attila szavazásra kéri ci Képviselő-testület tagjait a: előterjesztés elfógadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 7 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

293/2019.(X.10.) határozat
Kunszentmárton Város Gazdasági Programjának (2015-2019) végrehajtásáról szóló beszámoló
elfogadásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta
Kunszentmárton Város 2015-2019 évi Gazdasági Programjának végrehajtásáról
szóló beszámolót és azt a határozat melléklete szerint elfogadja.

-4-



Erről értesülnek: - képviselő-testületi tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffrnann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÓH Számviteli Osztálya
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztálya
- KKOH Szervezési, igazgatási és Humánpolitikai Osztálya

A 2. napirendi vont tárgyalása:

Jauernik isti.’ó,z elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra
javasolja az előterjesztést.

Szabó Zoltón elmondja, hogy az Oktatási, Sport és Közbiztonsági Bizottság is megtárgyalta, 4 igen és 1
tartózkodó szavazattal elfogadta az előterjesztést.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 7 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

294/2019.(X.l0.) határozat
A 2019/2020. tanév I. félévre kiírt felsőfokú oktatási intézmények hallgatóinak tanulmányi
ösztöndíjára kiírt meghosszabbított pályázat döntéséről

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az „EFOP- 1.5.3-16-2017-00074 Humán
szolgáltatások fejlesztése a Kunszentmártoni Járásban című pályázat keretében az Európai Unió
támogatásával, az Európai Szociális Alap társfinanszírozásával a 2019/2020. tanév I. félévére kiírt
Felsőfokú Oktatási Intézmények Hallgatóinak Tanulmányi Osztöndíjra benyújtott pályázatokat és az
alábbiak alapján bírálja el.

Pályázat nyertesei

Sorsz. Név Cím Oktatási intézmény Évfolyam Átlag Összeg
Szent István Egyetem

• Gulyás Illés H., Első u. 26. Agrár- és 4. évfolyam 4.18 30.000.-Ft
Gazdaságtudományi Kar

2.
Dudás Boglárka H.. Szentesi üt 53. BGE évfolyam 4.13 30.000.-Ft

Elutasításra kerülő pályázatok

Sor- - ELUTASÍTÁS OKA
szám NEV LAKCIM Átlag

Tanulmányi átlagnak megfelelő,
Ferenczi Mónka H.. Kinizsi u. 8. 3,99 de létszám feletti

Tanulmányi átlagnak megfelelő,
Apatóczky Ádám H., Madách u. 6. 3,88 de létszám feletti

Tanulmányi átlagnak megfelelő,
Majzik Adrienn H., Kerületiház u. 27. 3,77 de létszám feletti
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H., Vörösmarty u. 1.8.

H.,Szent Imre h. u. 29.

IH., Vásártér 10.

Tanulmányi átlagnak megfelelő,
de létszám feletti

-

Nem felel meg a pályázati kiírásnak

Nem felel meg a pályázati kiírásnak

Erről értesül: Képviselő-testület
KKÖH Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztály
Pályázók

A 3. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik Istán elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 3 igen és 1 nem szavazattal
elfogadásrajavasolja mind a két határozati javaslatot.

Szabó Zoltán elmondja, hogy az Oktatási, Sport és Közhiztonsági Bizottság is megtárgyalta, 5 igen
egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést.

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal a következő határozatot hozza:

295/2019.(X.1O.) határozat
„Magyar Kézilabda Szövetség — Országos Tornaterem Felújítási Programban” elnevezésű
pályázati kiírás keretében a Mátyás király úti tornaterem felújítása

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy pályázatot nyújt be
„Magyar Kézilabda Szövetség — Országos Tornaterem Felújítási Programban” elnevezésű
pályázati kiírás keretében a Mátyás király úti tornaterem felújítására.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására.

Felelős: polgármester
Határidő: 2019. október 3 L

Értesülnek:
Képviselő-testület tagjai
Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
KKÖH Számviteli Osztály
KKÖH Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztály

A Képviselő-testLilet 6 igen és 1 nem szavazattal a következő határozatot hozza:

Bartucz Bianka

Mihály Dániel

Virág Janka

3,75

3,72

3,60
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296/2019.(X.1O.) határozat
a Kunszentniárton Város Onkormányzata és a Kunszentmárton Kézilabda Sport Klub között
kötött együttműködési megállapodás módosításáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kunszentmárton Város
Önkormányzata és a Kunszentmárton Kézilabda Sport Klub között 2016. november 22. napján kötött
együttműködési megállapodást közös megegyezéssel az alábbiak szerint módosítja:

Az együttműködési megállapodás az alábbi új 6.) ponttal egészül kii:

6.) Az Önkormányzat és a Kunszentmárton Kézilabda Sport Klub jelen megállapodás aláírásával
kinyilvánítja együttműködési szándékát az önkormányzat tulajdonában álló Kunszentmárton
Mátyás király út 4. szám alatti tornaterem Magyar Kézilabda Szövetség — Országos Tornaterem
Felújítási Programban” elnevezésű pályázati kiírás történő felújításában, amennyiben a pályázat
pozitív elbírálásban részesül és a támogatást az Onkormányzat — anyagi forrásai függvényében —

kiegészíti. A felek vállalják, hogy amennyiben a tornaterem felújítása megvalósul a
Kunszentmárton Kézilabda Sport Klub szakmai munkájának segítése érdekében jelen
megállapodást felülvizsgálva az egyiittműködés feltételeiről megállapodnak.

Felhatalmazza a polgármestert az együttműködési megállapodás módosításának aláírására.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesül: Képviselő-testület
dr. Hoffmann Zsolt jegyző
KKÖH Szervezési Igazgatási é Humánpolitikai Osztály
KKÓH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
Kunszentmárton Kézilabda Sport Klub

Az 5. napirendi pont tárgyalása:

Jauemik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra
javasolja az előterjesztést.

Wenner-Várkonvi Attila elmondja, hogy holnap megy a levél, hogy előzetesen igényt fognak benyújtani
a költségekre, amit majd egy másik levél fog követni.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 7 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

297/2019.(X.1O.) határozat
Kunszentmárton kerékpárút építési beruházásához kapcsolódó tervmódosításról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a „Fenntartható
közlekedésfejlesztés Kunszentmártonban” projekt keretében az E-D irányú kerékpárút építési
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beruházásához kapcsolódó tervmódosítással megbízza az UNITEF-Szalamandra Mérnöki Iroda
Kft.-t. A tervezői díj bruttó 609.600.-Ft fedezetét a Képviselő-testület az önkormányzat 2019. évi
költségvetése felhalmozási céltartaléka terhére biztosítja.
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert tervezési szerződés aláírására.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesül: - Képviselő-testület
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és AdóLigyi Osztálya
- KKÖH Számviteli Osztálya
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
- UNITEF-Szalamandra Mérnöki Iroda Kft. /1119 Budapc. Bornrniza tér 12.1

A 6. napirendi pont táryalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 3 igen és 1 tartózkodó szavazattal
elfogadásra javasolja az előterjesztést.

Wenner- Várkonyi Attila szavazásra kéri ci Képviselő-testület tagjait a módosító javaslat elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 7 igen szavazattal — elfogadja a módosító javaslatot.

Wenner- Várkonyi Attila szavazásra kéri ci Kép viseló’-testiilet tagjait az előterjesztés e/tógadásáról.

A Képviselő-testület 6 igen és 1 tartózkodó szavazattal a következő határozatot hozza:

298/2019.(X.1O.) határozat
A TOP-4.2. 1 -15 kódszámú „Szociális alapszolgáltatások infrastruktúrájának bővítése, fejlesztése”
elnevezésű pályázati felhívás ra pályázat benyújtásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a TOP-4.2.1-15
kódszámú „Szociális alapszolgáltatások infrastruktúrájának bővítése, fejlesztése” elnevezésű
felhívásra támogatási kérelmet nyújt be Kunszentmártoni Nappali Ellátási Központ fejlesztése
címmel.

A projekt műszaki tartalma:
A Kunszentmárton. Mátyás király út 21/A. szám alatti Nappali Ellátási Központ teljes épületének
felújítása. átalakítása, eszközbeszerzésre. napelem telepítése. illetve udvar felújítása.

A teljes projekt költsé2vetése:

Támogatás: 131.436.024,-Ft
Onerő: 6.982.156,-Ft
Teljes bekerülési költség: 138.418.180,- Ft
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A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Burzon Xénia pályázati referens

Határidő: 2019. október 11.

Erről értesül: - Képviselő-testület tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKOH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
- KKÖH Számviteli Osztály
- KKOH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály

A 7. napirendi pont tárgyalása:

Jauerizik Istvcn elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra
javasolja az előterjesztést.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 7 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

299/2019.(X.1O.) határozat
Karcagi SzC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szakgimnáziuma és Szakközépiskolája kérelméről

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az önkormányzat
tulajdonában és a Karcagi Szakképzési Centrum vagyonkezelésében lévő Kunszeritmárton, KossLlth
Lajos u. 37. szám alatti szakközépiskola épületének villamos energia ellátását biztosító elektromos
földkábel áthelyezés költségének felét. azaz bruttó 229.006.-Ft-ot az önkormányzat 2019. évi általános
tartaléka terhére átvállalja Karcagi SzC Kunszentmártoni Gimnáziuma, Szakgimnáziuma és
Szakközépiskolájától.

Felelős: Dobáné Szabó Julianna osztályvezető
Határidő: költségvetési rendelet soron következő módosítása

Erről értesülnek: - Képviselő-testület tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖI-1 Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH Számviteli Osztálya
- Szolnoki Tankerületi Központ
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A 8. napirendi pont tárgyalása:

Wenner-Várkoizvi Attila elmondja, hogy Szabó János jött egy kérelemmel, amit szokás szerint úgy
szeretne, hogy azonnal döntsön benne Saját hatáskörben. Kiosztásra került a kérelem. Van egy
emléktábla, ami szerinte nem pontos.

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy a jelenlegi tábla azt tartalmazza, hogy ebben az épületben működött az
a hadikórház, amelynél a cibakházi csata sebesültjeit ápolták. Szabó János levele azt tartalmazza, hogy
nem a cibakházi csata, hanem a szolnoki csata sebesültjeit ápolták itt, és, hogy az elnevezés nem jó mert
tábori kórház volt.

Wenner-Vcui*oiivi Attila elmondja, hogy lehet, hogy nem kell hozzá testületi döntés, de be akarta hozni,
hogy mondjanak véleményt a képviselők. Ünnepséget is akar szervezni, amit nem mondott neki, de tud
róla. Ez elég gyors.

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy ezt leírta, hogy nem cibakházi, hanem szolnoki csata. Azt nem tudja,
hogy a korábbi táblát mi alapján állították, de ő most nem tudja eldönteni, hogy a szolnoki csata
sebesültjeit ápolták-e ott vagy a cibakházi sebesültjeit. Azt gondolja, hogy az, hogy ezt leírta az kevés
ahhoz, hogy kicseréljék a táblát.

Jauernik isívón elmondja, hogy azt a táblát az MDF kezdeményezte és csináltatta. Korábban mindig az
volt, hogy a cibakházi csata sebesültjei. Időben nem nagyon tért el egymástól a kettő, az egyik február
végén volt a másik márciusban.

Szabó Zoltón javasolja, hogy valakit kérjenek fel, például Barna Gábort vagy Hegedűs Krisztiánt, akik
hivatottabbak ezt eldönteni mint 6k.

Jatierizik istl’ó11 elmondja, hogy Szabó János ilyenbe alapos szokott lenni.

Wenner-Vdrkonvi Attila elmondja, hogy tárgyal akkor a régi MDF-esekkel először. Beszél Barna
Gáborral is. Utánajár ennek és vissza fogják hozni.
Másik dolog. hogy a Zöld Város keretében elkezdték csinálni a futópálya egy részét. Egész jól néz ki.
Olyan szakaszon haladnak végig ami zöldövezetet és kapubejárókat is érint. Próbálják a lakosokat
megnyugtatni. Azt kérte aljegyző asszonytól, hogy ne kezdjenek már ebbe bele most a választásig,
senkinek sem hiányzik a nagy felháborodás. Várjanak egy-két napot ezzel. Kicetliznék a postaládába,
hogy mit akarnak ott, mi lesz ott. A fákat amik kimennek azokat pótolni kell. A kocsibejárókkal
kapcsolatban meg márjöttek hozzá. Jogos felháborodás.

Dr. Szabó Péter egy dolgot kérne a cetlizéssel kapcsolatban, hogy legyen rajta, hogy legalább 3-4
alkalommal ebben a kérdésben volt lakossági fórum. O három ilyenen volt.

Jauernik lst’ci,i kettőre emlékszik, de Kovács Antal például mindig elmondta, hogy a futópályával és a
kocsibejárókkal gond lesz ha így épül meg. Salakos futópálya lesz, ami 3 év múlva nem így fog kinézni.
Szó volt arról, hogy az nagy karbantartás igényel.

Wenner-Várkoni Attila kérdése tanácsnok úrhoz, hogy az hogyan lesz ott, meg lesz szakítva a
szegélykő?
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Inirei István elmondja, hogy nem tud róla semmit. Azért nem tud róla, mert negyedik alvállalkozó benne
és amennyit mondanak neki annyit csinál.

Wenner-Várkonvi Attila elmondja, hogy akkor most megállnak.

Imrei István elmondja, hogy széles tájékoztatása nincsen ebben, negyedik alvállalkozó. hárman vannak
felette.

Wenizer-Várkonvi Attila elmondja, hogy akkor álljanak meg.

Inirei István elmondja, hogy ő nem tud megállni csak ha utasítást kap rá. Mert a határidő neki annyira
rövid, hogyha nem lesz kész, akkor 5 % kötbért kell fizetnie, neki készen kell lenni. Vannak szakaszok
amit a fák miatt kihagynak. O egy bokrot, fát nem vesz ki. Mennek ahol tudnak.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy tájékoztatja a testületet majd és lépnek ebben.

Imrei István elmondja, hogy tudatosan végighallgatott mindenkit, nem szólt bele mit értek el ebben a
ciklusban. Azt mondaná, hogy nagyon sok szép dolgot megcsináltak, meg sok folyamatban is van. 17
éve képviselő, ebbe a ciklusba lett a legtöbb minden csinálva a városba eddig, ezt kiemelné. A város
régi hátrányát nem tudja ez a ciklus behozni, meg a következő sem. Itt vannak lelki fájdalmai. A
gimnázium, sosem tudta megemészteni, nagyon bántja, hogy megszűnt. Kint volt valamelyik nap ahol a
tanműhelyek voltak. Siralmas állapotok vannak. Rossz oda kimenni, hu valaki tudja és látta, hogy ott mi
volt. Tragédia ami ott van. Tényleg úgy néz ki, hogy abban is van igaza aki azt mondta, hogy nem az
önkormányzathoz tartoznak az intézmények és nem úgy van velük foglalkozva, mint amíg maguknak
érezték régen. Nemcsak az, hogy ő a mezőgazdasággal is foglalkozik és hiányoznak azok az emberek
akiknek a képzése elmarad, hanem az is, hogy sok gyerek azért ment el mert itt nincs olyan képzés. Ez
is benne van a pakliban. Természetesen központi intézkedéseknek nagyon keményen érzik már a
hátrányát. Mert egy város nem város, itt egy komoly gimnázium volt most is azt mondja.
A másik lelki fájdalma, ami az utóbbi 5 évre rászállt. kicsit Pistinek is mondja, hogy nem lett meg az
étterem.

Wenner- Várkonyi Attila polgármester elhagyja az üléstermet, a jelenlévő képviselők száma 6fő

Imi-ei István elmondja, hogy ő nagyon szerette volna, hogy étterem legyen. Ez nagy szívfájdalma. Most
is azt mondja, hogy akkor amikor felvetette, hogy az iskolával induljanak el, kezdjenek vele valamit,
évente 20 millió Ft-ot ráköltöttek volna eben a ciklusban, és a Városgondnokságnak a hozzáállása is
olyan lett volna, meg oda még egy-két olyan ember lett volna felvéve, akkor az étterem működhetne.
Vagy hu nem is étteremként. akkor a konyha biztos működhetne, hogy ne 30-40 km-ről hozzák az
ennivalót. Ez neki ebben az 5 évben nagyon nagy szívfájdalom, hogy nem lett meg.
Az összes munkáknál az előkészítés, az építési beruházásoknál, megszavazta, mert mindent
megszavazott, nem akarta nem megszavazni, de összecsapott mérnöki papírok jönnek ide a
pályázatoknál. Ebből csinálja a kivitelező és ha kötözködik valamin, akkor az a baj. De nem biztos,
hogy azért kötözködik mert több pénzt akar, hanem lehet, hogy rendesen meg akarja csinálni. Itt van a
szökőkút. Bölcsődénél, óvodánál elfelejtettek talajvizsgálatot csinálni, nem lehet a törmelékre építeni,
utána meg csináltak ők oda cölöpalapozást. l-la megcsinálták volna úgy ahogy tervezve volt, akkor meg
lehet, hogy mostanra előjönnének a hibák és azt mondanák, hogy hogyan csinálta meg a kivitelező.
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Ilyent ő nem vállalt be, inkább nem csinálja meg a munkát. Van egy jó pár komoly szakmunkás még
nála akikkel tud vállalni munkát, de lehet, hogy rövid időn belül változtatni kell ezen, ezt a
tevékenységet abba kell hagynia. Mert az, hogy ő negyedik alvállalkozó legyen, kap egy kis korpát és
abból éljen meg, az így nem megy. Miért kellett ennek így lenni? Nem tudja. De most ő a korpából
próbál meglenni. Megtehette volna, hogy szétzavarja az embereket, de elvállalta ezt a munkát, hátha
valami olyan munka befut, hogy nem kell őket szétküldeni. Ezeknek az embereknek a legnagyobb része
kapna azonnal munkát. Elmehettek volna már Kecskemétre is dolgozni, hívták is őket.
Békésszentandráson meg Szarvason elég komoly és sok munkát csináltak. Biztos benne van ez is, hogy
most nem indult a következő ciklusra. Köszöni az együttműködést polgármester úrnak is.

Dr. Fazekas Margit is megköszöni az együttműködést mindarinyiuk nevében tanácsnok úrnak.

Több hozzászólás, több napirendi pont nincs.
Dr. Fazekas Margit mint az Ugyrendi, Civil kapcsolatok és Közművelődési Bizottság elnöke az
ülést berekeszti.

Kmf.

7
Wenner-Várkon’Attila

polgármester aljegyző

- 12 -


